
Styremøte nr 15 teams, 5 jan kl 19-21 

Tilstede: Christian Fahlstrøm (CF), Caroline Saastad (CS), Irene Lundby (IL), Ole-Petter Hobberstad, 
(OPH), Tom-Erik Valsø (TEV) og Vivi Almaas (VA) 
 

Videreførte saker 

Sak Tittel Sist referat Status Ans 

43 
2022 

(forts. fra m 9, 
10, 11, 
12 og 13, 14) 

VA har vært i kontakt med 
kontaktperson på Bøler skole. 
De skulle ha et møte 
denne uken. De ønsker 
innebandy velkommen, men vi 
har Ikke fått noe endelig 
svar på dag og klokkeslett. VA 
følger opp. ES informerte om 
at Kasper stiller som 
AKS-trener på Bøler. CF hører 
med en jente på sitt lag om 
hun kan være interessert 
(bor på Bøler) da det kan være 
fint om de er to. VA tar en 
ekstra sjekk med Oppsal 
og hører om de er interessert 
da vi har flere jenter på CF sitt 
lag som har meldt 
interesse for å være AKS-
trenere. 

Vivi sjekker status med 
Bøler. Christian har sjekket 
med Klara som er en 
jentespiller. Hun ville være 
med som trener, og styret 
ønsker dette. Christian 
foreslo j9 sammen med 
Victoria Saastad. 

VA 

 82 
2022 

Undgomstrenere  Christian har hatt dialog med 
Steinar Skomedal som bistår 
de nye trenere litt. Ikke noe 
mer oppfølging her. 

 

 

 

Nye saker 

Sak Tittel Saksbeskrivelse Tiltak Ans 

1 
2023 

Elisa ut av 
styret 

 Tom-Erik kontakter Maria Fransson 
og avklarer at hun går inn i styret, 
og informere deretter trenere og 
lagledere.  

TEV 

2 
2023 

Flere roller 
Vurdere om 
klubben 
trenger flere 
roller. Forslag 
til 
valgkomiteen 
om at de kan 
prøve å fylle 

Styret ønsker å få bistand 
til oppgaver fra personer 
som ikke sitter i styret . 
Eksempler på dette er 
Materialforvalter  
Ass materialforvalter  
Web og Someansvarlig 
Medlemsansvarlig  

Vi lager en tekst som legges ut 
sammen med innkalling til 
årsmåte, samt egen tekst om dette 
på nettsider 

Alle 



slike roller. Arrangementsgruppe for 
klubbarrangementer  
 

3 
2023 

Informasjon 
fra styret til 
alle 

Spillere på Damer elite 
etterlyste mer 
informasjon fra styret.  
 

Styret må ta hensyn til 
taushetsplikten og vil også vurdere 
hva som er nyttig informasjon til 
alle klubbens medlemmer. 
Det lages en protokoll uten 
personlig info med sakstitler og 
konklusjon fra hvert møte. Denne 
legges ut på våre nettsider. 

TEV 

4 
2023 

Årsmøte Vi må forberede årsmøte.  Ole Petter ringer valgkomiten og 
oppdaterer om status.  
Vi planlegger årsmøte med 
tidligste mulige dato 2.mars, evt 
uka etter. 

Alle 

 

Faste punkter: 

Informasjon økonomi: Ole Petter informerte   

Neste styremøte torsdag 26 jan 2023 i Bølerhallen 

 


